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DUMNEZEU   LUCREAZA   LA  TIMP 

 
Spiritual  Building  Stone  No.79 
Piatra de Zidire Spirituală Nr.79 

 
Eclesiastul 3:11  Orice lucru El îl face frumos la vremea lui. A pus în inima lor chiar şi  
                            gândul veşniciei, măcar că omul nu poate cuprinde,  de  la  început  
                            până la sfârşit, lucrarea pe care a făcut-o Dumnezeu.  
 

Depinde doar de cum Duhul Sfânt călăuzeşte. Noi toţi vrem să fim conduşi de Duhul; doar ce spune 
Duhul să faci, fă repede. 

Şi haideţi să ne amintim, în timp ce ne supunem Duhului, o lecţie mare care vreau să o învăţăm, este 
să nu fim niciodată grăbiţi, doar luaţi timp, aveţi credinţă. Dacă noi cerem lui Dumnezeu orice, doar ţineţi 
minte, Dumnezeu răspunde rugăciunilor (Marcu.11: 22-24) El o face la timpul Lui, în felul cum este mai bine, 
o face să lucreze doar cum e mai bine pentru noi. 
60-0522M  INFIEREA. 3_  JEFFERSONVILLE.IN  AD.3  SUNDAY_ Par.  15   

 
Dacă tu poţi să-ţi pui mâna ta pe ceva real, prinde viziunea lui Dumnezeu şi vezi Prezenţa Lui, şi ţine-te 

de aceea până când Dumnezeu trimite un răspuns înapoi şi binecuvântările Lui, şi atunci ce o trezire va 
izbucni dacă oamenii doar ar putea face aceea, dacă ar putea vedea Puterea Viului Dumnezeu, ceva real. Nu 
contează în ce formă vine El, noi avem ideile noastre. Dar Dumnezeu are o cale de a ne trimite lucrurile, 
răspunsurile la rugăciunile noastre. 

Eu cred, că dacă noi doar ne-am deschide ochii şi am fi gata să o primim, Dumnezeu ne-ar trimite 
aceasta nouă, în felul Lui de a face lucrurile. La timpul Lui, Dumnezeu ar permite aceasta. Dar noi trebuie să 
recunoaştem că noi am cerut, şi dacă noi am cerut, atunci noi o vom primi. (Mat.7: 7-8) 

Şi El se ţine de aceea. Un timp neaşteptat, un loc neaşteptat, şi untr-un fel neaşteptat. 
60-0326  DUMNEZEUL CARE NU SE SCHIMBA_  TULSA.OK  SATURDAY_ Par.  E-12 

 
El doar ţi-o descoperă aşa cum tu ai nevoie. 

57-0821  EVREI  CAP. UNU_  JEFFERSONVILLE.IN  HEB  WEDNESDAY_ Par.   146 
 
La vreme şi la timp, Dumnezeu întotdeauna împlineşte corect promisiunea Lui. De aceea, tu poţi fi 

liniştit şi asigurat că ceea ce Dumnezeu a promis în această Biblie, El o va face. Doar nu este nevoie de a 
încerca altceva, şi să spui, „Păi, profetul a zis, poate era greşit” sau, „aceasta nu se poate întâmpla în această 
zi”. Se pare că este aproape imposibil atunci, mult mai imposibil decât se pare acum. Dar Dumnezeu a făcut-o, 
oricum, pentru că El a promis că El o va face. 

Şi priviţi cât e simplu o face El  (Jehova vorbind către Moise). „Eu am venit jos. Eu am auzit strigătul. 
Eu îmi amintesc promisiunea Mea. Eu am venit jos ca să o împlinesc. Eu te trimit pe tine. Tu să o faci. Eu voi fi 
cu tine. Cu siguranţă, Eu voi fi cu tine. Prezenţa Mea va fi cu tine oriunde vei merge. Nu te teme.” (Exod.3: 1-
15) „Eu voi veni jos ca să eliberez.” Eu sunt sigur că o minte spirituală va prinde aceea. „Eu te voi trimite, ca să 
aduci poporul Meu la un exod. Să-i chemi afară, şi Eu voi fi cu tine.”  

Acum, cum ne putem noi odihni, cum poate credinţa să apuce ceva acolo. Vedeţi? Dumnezeu o va 
face. El a promis-o. Nu contează cum este, care sunt circumstanţele, sau ce spune altcineva, Dumnezeu o va 
face, oricum, pentru că El a promis-o. Şi EL o face atât de simplu, că, aceea merge peste înţelegerea unei 
minţi culte care va încerca să o raţioneze şi se întreabă, „Cum va fi aceea?” 

Eu nu vreau să spun acum, că un om, cu o minte bună şi puternică, cu o educaţie fină, că acel om nu 
O va înţelege. Aceea este în ordine, şi minunat, atâta timp cât el nu foloseşte raţiunea, şi acea cultură pe care 
el o are ca să-L creadă pe Dumnezeu. Lăsaţi ca el să fie convertit la o ascultare simplă la ceea ce Dumnezeu 
a spus, şi să O creadă. Atunci cultura lui îl va ajuta. 

Observaţi, atunci când un om încearcă să raţioneze, „Aceea poate fi făcută” atunci, aceea în conduce 
pe el departe de Dumnezeu, constant, tot timpul, când el încearcă să asculte la propria lui înţelegere (Prov.3: 
5-6) Vedeţi? Dacă tu nu o înţelegi, şi Biblia spune un anume lucru, doar puncteaz-O cu „Amin”. Doar las-o să 
meargă în felul acela. 
63-0630M  AL TREI-LEA EXOD _  JEFFERSONVILLE.IN  V-2 N-21  SUNDAY_ Par.  56    
 
 Acum, vedeţi voi, voi nu trebuie să părăsiţi niciodată acel Cuvânt. Tu trebuie să stai exact cu acel 
Cuvânt, în felul în care este scris. Nu pune vre-o interpretare privată la El. Doar spune-L în felul cum El este 
scris. Acela este Cuvântul lui Dumnezeu, şi acela este Dumnezeu. Dumnezeu şi Cuvântul Lui, este acelaşi, 
doar acelaşi. 
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 Acolo este o porţiune din Cuvânt aşezat pentru fiecare epocă. Şi acolo este şi ceva ungere care vine 
jos, care proiectează acea parte de Cuvânt pentru acea epocă. Şi voi vedeţi unde suntem noi astăzi. Citiţi ce 
se presupune ca noi să facem astăzi, şi atunci veţi cunoaşte cât de departe suntem. Eu văd doar un singur 
lucru rămas, Venirea Domnului Isus, la orice timp, o Răpire pentru Biserică, şi noi Îl vom întâlni în văzduh 
(2.Tes.4: 13-18) Acum, aceste lucruri trebuie să vină la împlinire în această zi, doar aşa cum El a promis că El 
va face.  
63-1128M  MARTURIE _  SHREVEPORT.LA  V-17 N-5  THURSDAY_ Par.  28 
 
 Evei 13:8 spune, „Isus Christos este acelaşi ieri astăzi şi în veci.” Şi acolo era El în timpul Lui de 
justificare a lui Luther. Acolo era Christos în timpul Lui de sanctificare a lui Wesley. Acolo era timpul Lui în 
Azuza Street, Penticostalii, Laodicea, pentru ce? Ce era aceea? Epoca avionului, Penticostalii. Acum, aicea 
este El în epoca Astronautului, care pleacă dincolo şi merge afară în spaţiu 
62-1125E  NUMARATOAREA INVERSA_  SHREVEPORT.LA  SUNDAY_ Par.  E-49   
 
 Oh, ce s-a întâmplat de la Azuza Street până la timpul acesta? Azuza Street, atunci era ruşine să ai o 
carte de cântări în biserică, atunci când Penticostalii au început prima dată. Ei cântau în Duhul. Totul era în 
Duhul. Acum, este cam aşa cum a spus David Duplesis, „Noi avem prea mulţi nepoţi Penticostali.” Dumnezeu 
nu are nepoţi, de fel. Voi aveţi fii şi fiice. Voi aţi adus copii voştri în biserică. Doar pentru că voi eraţi 
Penticostali, copii veneau înăuntru şi luau leagănul şi pretindeau a fi Penticostali, şi nu ştiu nimic despre 
experienţa care face o femeie curată şi un bărbat curat, şi o biserică curată. Eu mai bine aş tăcea 
deasemenea sau... Dar acesta este adevărul. Noi trebuie să mergem înapoi la acea experienţă din nou. În 
regulă. Eu mă aştept ca El să facă ceva înainte ca El să vină. Şi eu cred că Îl voi vedea. În regulă. 
 Simeon a spus, „Duhul Sfânt mi-a descoperit că eu nu voi muri...” (Luca2: 25-26) Aceea îi era 
descoperită lui, şi acela este motivul că el a putut să stea pe Cuvânt. „Eu ştiu că eu sunt un om bătrân, dar eu 
nu voi muri până când eu voi vedea pe Christosul Domnului.” Ceea ce David a aşteptat, Moise a aşteptat. Şi 
chiar din timpul Gradinii Eden, patru mii de ani, ei au aşteptat. Dar el a zis, „Eu Îl voi vedea. Eu Îl voi vedea.” 
 „Cum ştii tu că Îl vei vedea?” 
 „Eu am un bun motiv; Duhul Sfânt mi-a descoperit aceasta mie.” Oh, Doamne! 
 Ţi-a descoperit şi ţie că tu urmează să fi bine? Dacă El a făcut-o, tu urmează să o obţii. Aceea este 
totul. Ţi-a descoperit El ţie, păcătosule, că tu vei primi Duhul Sfânt? Tu urmează să-L primeşti, dacă El ţi-a 
descoperit Aceasta. Tu doar ai probleme cu inima, cancer, tumoare, orice este aceea, ţi-a descoperit că tu 
urmează să fi vindecat? Tu urmează să o primeşti. Doar urmează călăuzirea. 
 „Fii lui Dumnezeu sunt călăuziţi de Duhul lui Dumnezeu” (Rom.8: 14) nu călăuziţi de ceva fanatic sau 
ceva organizaţie sau ceva de felul acesta sau celălalt, ci ei sunt călăuziţi de Duhul lui Dumnezeu. Duhul Sfânt 
a fost dat Bisericii pentru a fi supraveghetor, Tutorele care era pentru creşterea copiilor lui Dumnezeu, nu 
episcopii noştri, şi cardinalii şi aşa mai departe, ci Duhul Sfânt (Evr.12: 4-11) Eu aştept ca Duhul Sfânt să vină 
jos şi să pună Biserica în ordine, o Biserică care urmează să-L întâlnească pe El, umplută cu puterea şi 
Învierea lui Christos. Eu mă aştept la aceea; eu cred aceea. Dumnezeu a promis-o, că acolo va fi o Biserică 
fără pată sau zbârcitură pe ea (Efes.5: 25-27) Eu mă aştept la aceea, pentru că Dumnezeu a spus-o. 
 Cineva mi-a spus, „Frate Branham, nu ţi-e teamă ţie că ai putea face o greşală într-o seară asupra 
acelui discernământ?” Nu domnule. El mi-a spus că El va sta lângă mine. Aceea este exact corect. „Nu ţi-e 
teamă ţie că una din acele profeţii este greşită?” Dacă-mi era frică, eu aş fi încetat să le spun. Dacă eu am 
încredere în Acela care îmi vorbeşte, eu mă aştept ca aceea să fie în felul acela. El a zis, că El o va face, şi 
niciodată nu a dat greş, şi niciodată nu o va face, pentru că eu mă aştept ca El să-Şi ţină Cuvântul Lui, 
descoperit prin Duhul Sfânt. „fii lui Dumnezeu sunt călăuziţi de Duhul lui Dumnezeu.” 
61-0207  ASTEPTARI_  LONG.BEACH.CA  TUESDAY_ Par.  E-48 
 

Membri Miresei fecioară, Îl vor iubi pe El, şi ele vor avea potenţialele Lui, pentru că El este Capul lor şi 
toată Puterea Îi aparţine Lui (Efes.1: 20-23). Ei sunt supuşi Lui, la fel cum memebrele trupurilor noastre sunt 
supuse capului nostru. 

Observaţi armonia Tatălui şi Fiului. Isus niciodată nu a spus ceva până când nu i-a fost arătat de Tatăl 
mai întâi (Ioan.5:19). Această armonie trebuie să existe acum între Mire şi Mireasa Lui. El îi arată ei Cuvântul 
Lui, al Vieţii. Ea Îl primeşte. Ea niciodată nu se îndoieşte de El. De aceea, nimic nu o poate vătăma, nici măcat 
moartea. Pentru că, dacă Sămânţa este plantată, apa o va ridica din nou. Aicea este secretul acestui lucru. 
Cuvântul este în Mireasă (aşa cum a fost în Maria). Mireasa are gândul lui Christos pentru că ea ştie ce a 
făcut El cu Cuvântul. Ea înfăptuieşte pocuncile Cuvântului în Numele Lui, pentru că ea are „Aşa vorbeşte 
Domnul”. Atunci Cuvântul este însufleţit de Duhul şi vine la împlinire. La fel ca o sămânţă care este plantată şi 
apoi udată, ea vine la recoltă deplină, slujind scopului ei. 

Cei din Mireasă fac numai voia Lui. Nimeni nu poate să-i facă să facă altceva. Ei au „Aşa vorbeşte 
Domnul” sau păstrează tăcerea. Ei ştiu că Dumnezeu este Acela din ei care face lucrările, împlinind propriul 
Lui Cuvânt. El nu a teminat lucrările Lui în timpul când El a fost în lucrarea Lui pe pămnât, deci acum El 
lucrează în şi prin Mireasă. Ea ştie aceasta, pentru că atunci nu era timpul încă pentru ca El să facă anumite 
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lucrări pe care El trebuie să le facă acum. Dar El va împlini acum prin Mireasă acele lucrări care El le-a lăsat 
pentru acest timp specific.  

Acum, haideţi să stăm la fel ca Joshua şi Caleb. Ţara noastră promisă se vede la orizont aşa cum au 
văzut-o ei atunci. Acum, Joshua, înseamnă „Isus Salvatorul” şi reprezintă conducătorul din timpul de sfârşit 
care va veni la biserică tot la fel cum Pavel a venit ca conducătorul original. Caleb, reprezintă pe aceia care au 
stat drept cu Joshua. Ţineţi minte, Dumnezeu a început cu Israel ca o fecioară a Cuvântului Său. Dar ei au 
vrut ceva diferit. Tot la fel face şi biserica ultimei epoci. Observaţi cum Dumnezeu nu a mişcat pe Israel, sau 
nu i-a lăsat să intre în Ţara Promisă până când nu a fost timpul potrivit stabilit de El. Acum, oamenii poate că 
au pus presiune pe Joshua, conducătorul, şi au zis, „Ţara este a noastră, hai să mergem să o luăm, Joshua, 
tu eşti confuz, tu poate că ţi-ai pierdut însărcinarea ta, tu nu mai ai puterea pe care tu ai avut-o. Tu obişnuiai 
să auzi de la Dumnezeu, şi cunoşteai voia lui Dumnezeu, şi acţionai repede. Ceva este greşit cu tine.” Dar 
Joshua era un profet trimis de Dumnezeu şi cunoştea promisiunea lui Dumnezeu, deci el a aşteptat după El. 
El a aşteptat după o decizie sigură de la Dumnezeu, şi când timpul a venit, Dumnezeu a aşezat deplina 
călăuzire în mâinile lui Joshua, pentru că el a stat cu Cuvântul. Dumnezeu a putut să se încreadă în Joshua, 
dar nu şi în ceilalţi. Deci, aceasta se va repeta în această zi. Aceeaşi problemă, aceeaşi presiune. 
172-1       †        EPOCA PERGAM  -  CHURCH.AGE.BOOK  CPT.5 

 
Acum, Isus în timpul Lui, El a venit să arate (să expună) atributele lui Dumnezeu. Dumnezeu a fost 

manifestat în El (Col.1:13; 1.Tim.3:16) Observaţi. Acum, El a arătat semnul Mesianic. Şi Dumnezeu, în toate 
epocile a arătat semne oamenilor. Şi acum, atunci când oamenii cred semnul acela, atunci era epoca de aur 
pentru oameni. Dar când ei nu îl credeau, atunci era haos pentru oameni. (Luca.19: 41-44). 
62-0725  UNUL MAI MARE CA SOLOMON ESTE AICEA_  PORT.ALBERNI.BC  WED._ Par. E-46 

 
Şi la timpul respectiv, Christos, Cel iubit, vine şi ia asupra Lui forma unui trup de carne păcătos, şi a 

fost făcut păcat pentru noi. Oh, acea măreaţă substituire, Cel frumos (Minunat) pentru cei urâţi, Cel Sfânt, 
pentru cei nesfinţi, Cel desăvârşit pentru păcătoşi. Şi Dumnezeu L-a aceptat atât de mult încât El a mărturisit 
prin Propria Lui Voce, „Acesta este Fiul Meu Preaiubit. De El să ascultaţi.” (Mat.17: 1-8). 

Şi acum, noi care odată am fost departe, am fost aduşi aproape, prin spălarea apei prin Cuvânt 
(Efes.5: 26) Şi acum, noi suntem apropiaţi spre Dumnezeu, chiar încât suntem numiţi fii şi fiice ale lui 
Dumnezeu. Aceasta nu se arată încă, ceea ce noi vom fi la final, dar noi ştim că noi vom avea un trup ca şi al 
Său, pentru că noi Îl vom vedea aşa cum El este. (1.Ioan.3: 1-3; Fil.3: 20-21). 

Glorioasa nădejde se odihneşte în noi, căci ştim că într-o zi noi nu ne vom mai ruga pentru bolnavi. 
Acolo nu vor mai fi oameni bolnavi ca să ne rugăm pentru ei. Noi nu vom mai predica o predică de pocăinţă, 
pentru că acolo nu va mai fi nimeni ca să se pocăiască; ei toţi vor fi desăvârşiţi. 
53-1129A  CREDINTA CARE A FOST DATA SFINTILOR_  WEST.PALM.BEACH.FL  SUNDAY_ Par.E-18 

 
Christos ne-a răscumpărat pe noi acum. Noi acum suntem răscumpăraţi, dar El nu Şi-a pretins încă 

posesia Lui. El a luat Cartea Răscumpărării, tot ceea ce Adam avea şi tot ceea ce el a pierdut, Christos a 
răscumpărat înapoi, şi El ne-a răscumpărat deja pe noi, dar El nu a luat posesia Lui încă. El nu o poate face 
decât la timpul potrivit, şi atunci va veni Învierea, şi atunci pământul va fi reânoit din nou, şi atunci El Îşi va luat 
posesiunea, posesiunea Lui care El a luat-o atunci când El ne-a răscumpărat, dar o va face doar la timpul 
potrivit. (1.Cor.15: 51-57; Rom.8:18-23) 
63-0317E  INTERVALUL DINTRE EPOCI SI PECETI_  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_ Par.138 

 
Sunt cinci lucruri care trebuiesc făcute, pentru a face toate lucrurile corect cu Dumnezeu, pentru a face 

o slujbă corectă pentru Dumnezeu, pentru a păzi poruncile lui Dumnezeu corect. (Ioan.14:15-21). Nu 
contează cât de sincer poate fi un om în a face aceasta, dar făcând un serviciu lui Dumnezeu, acolo trebuie să 
fie cinci lucruri care sunt obligatorii (trebuie): 

1. Mai întâi trebuie să fie timpul Lui pentru a face acel lucru. 
Cum era dacă Moise ar fi venit să spună, „Păi eu voi construi o corabie care să plutească pe  

Nil, aşa cum a făcut Noe.”? Timpul lui Noe era în regulă pentru o corabie, dar nu acest timp. 
Cum era dacă Isus ar fi venit să spună, „Acum, Eu vă spun ce o să facem. Noi doar vom  

merge pe munte, aşa cum a făcut Moise, şi vom obţine o nouă declaraţie a legilor.”? El era Legea 
2. Trebuie să fie la vremea Lui, la timp şi sezon, epocă. 
3. Şi trebuie să fie conform cu Cuvântul Lui care a fost vorbit. Trebuie. Mie nu-mi pasă cât de  

bine spuneţi voi că ar trebui să fie aceasta sau aceea, sau acesta ar trebui. Aceea trebuie să fie conform cu 
Cuvântul Său; conform cu timpul Său şi sezonul Său. 
65-0718M INCERCAND SA FACI UN SERVICIU LUI DUMNEZEU JEFFERSONVILLE.IN SUNDAY Par.108 
 
 Dacă adevăratul Duh a lui Dumnezeu e acolo, El te va duce direct în Cuvânt, nu doar într-o parte de 
Cuvânt, ci în întregul Cuvânt pentru întreaga epocă. 
65-1127B  INCERCAND SA FACI UN SERVICIU LUI DUMNEZEU  SHREVEPORT.LA  SATURDAY Par.216 
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 Trebuie să fie conform cu Cuvântul Lui, conform cu timpul Lui conform cu programul Lui. 

4. Şi trebuie să fie prin persoana pe care El a ales-o să o dea şi să o facă. Moise a încercat  
să fugă, „ia pe altcineva”. Dar Dumnezeu a ales pe Moise să o facă. Mulţi din ei; Pavel a încercat să se scape 
din aceea; şi mulţi alţii. Dar trebuie să fie prin acela pe care El l-a ales să o facă. 
 5   Şi trebuie să vină, mai întâi, la profeţii Lui, Cuvântul lui Dumnezeu trebuie să vină la profeţii Lui. 
Amos.3:7 „Domnul Dumnezeu nu va face nimic până când El nu va descoperi slujitorilor Săi profeţiilor” Şi 
profetul trebuie să fie dovedit de Cuvântul lui Dumnezeu.  

Acolo sunt cele 5 trebuie, trebuie să fie în felul acesta. Timpul Său, Sezonul Său, când El a spus că 
trebuie să fie, şi omul pe care El l-a ales, şi trebuie să vină la profet, şi profetul trebuie să fie un profet dovedit. 
Noi aflăm că mulţi dintrei ei în Biblie, a venit la profeţi şi ei nu au fost dovediţi. Profetul nostru este Isus 
Christos. 
65-0718M INCERCAND SA FACI UN SERVICIU LUI DUMNEZEU JEFFERSONVILLE.IN SUNDAY Par.117 
 
 Şi fie ca Domnul să ne binecuvinteze aşa cum noi stăm în părtăşie pentru câteva momente în jurul 
Cuvântului Său scris. Şi fie ca Duhul Sfânt să ia lucrurile lui Dumnezeu şi să le dea fiecărei inimi, aşa cum voi 
aveţi nevoie de ele. 
 Acum, aceea poate fi făcut dacă noi vom lua atitudinea noastră corectă înspre El. Dacă noi venim să-l 
Vedem, şi să-L iubim, şi să ne închinăm Lui, atunci, Dumnezeu este obligat să ne dea acele lucruri care noi le 
vrem. Şi El nu va reţine nici un lucru bun de la aceia care umblă drept înaintea lui. Doar ţineţi minte aceasta.   
56-0405  INVIEREA  LUI  ISUS_  CHICAGO.IL  THURSDAY_ Par. E-2 
 
 Nu obosiţi în facerea binelui, pentru că voi veţi recolta la timpul potrivit dacă nu obosiţi (Gal.6: 9-10). 
Întotdeauna faceţi ce este drept. Şi orice a spus Dumnezeu în cartea Sa, voi credeţi aceea; pentru căvoi vă 
puteţi atârna sufletul pe orice fază din Cuvâtul lui Dumnezeu. Voi credeţi aceea, nu-i aşa? Acum, orice a 
promis El în Cuvânt, El va face, pentru că Dumnezeu este sub obligaţie faţă de Cuvântul Său. 
51-0923  PRINCIPIILE VINDECARII DIVINE_  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_ Par.  E-14 
 

Timpul este la-ndemână. 
Timpul nu a fost la-ndemână mai înainte. În înţelepciunea şi economia lui Dumnezeu, această măreaţă 

descoperire (cunoscută deplin de Dumnezeu) nu a putut veni înainte până acum. Aşa noi imediat învăţăm un 
principiu – descoperirea lui Dumnezeu pentru fiecare epocă poate veni în acea epocă numai, şi la un timp 
specific. Priviţi la istoria lui Israel. Descoperirea lui Dumnezeu pentru Moise a venit numai la un timp specific al 
istoriei, şi chiar mai specific, a venit aşa cum poporul a strigat la Dumnezeu. Isus Însuşi, a venit la împlinirea 
timpului, El a început să completeze descoperirea Dumnezeirii. Şi în această epocă Laodiceană, descoperirea 
lui Dumnezeu va veni la timpul potrivit (Apoc.10:1-7) Ea nu va veni mai târziu şi nici mai repede. Gândiţi-vă la 
aceasta şi ţineţi-o bine, pentru că noi suntem la timpul sfârşitului astăzi. 
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Dar, observaţi, fiecare dintre voi. Nu ştiţi voi, cu ani înainte ca voi să fiţi născuţi, voi eraţi în tatăl vostru, 

ca genă.? Aceea este corect. Un germene, o sămânţă, eraţi în tatăl vostru, aţi venit din sexul masculin, nu 
femeiesc. Vedeţi? Femeia furnizează oul, patul germinativ. Dar gemenele vine de la tată. Fiul meu, care stă 
chiar acolo, când eu eram de 16 ani, fiul meu era în mine. Eu nu l-am ştiut, dar el era acolo. Acum, printr-un 
pat germinativ, prin sfânta căsătorie, el a devenit în chipul meu. Eu l-am cunoscut. Eu pot avea părtăşie cu el. 
Şi el a venit chiar la timp, la timpul potrivit, timpul corect. 

Acum, tot la fel aţi fost şi voi, dacă voi aveţi Viaţă Eternă, voi aţi fost în Dumnezeu înainte ca acolo să fi 
fost o lume. Voi sunteţi o parte, un fiu a lui Dumnezeu, un atribut a lui Dumnezeu. El a ştiu timpul şi epoca la 
care voi veniţi. El v-a predestinat pe voi la acea epocă, ca să luaţi acel loc, şi nimeni altcineva nu îl poate lua; 
indiferent cât de mulţi personificatori şi lucruri (Efes.1:3-5) Voi trebuia să fiţi acolo, pentru că El a ştiut că voi 
veţi fi acolo (2.Tim.1: 8-10) Acum, voi trebuia să fiţi manifestat. Acum, voi puteţi avea părtăşie cu El, şi aceea 
este ceea ce El doreşte. El tânjeşte după părtăşie, ca să primească închinare, Dar dacă viaţa voastră nu.... 
întotdeauna era un atribut a lui Dumnezeu, atunci voi sunteţi doar o imitaţie de Creştin. Vedeţi? Acolo vor fi 
milioane şi milioane din ei, ei doar vor fi imitaţii ale Creştinismului. 
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